
                   质量方针 Quality Policy 

尼奥迪斯汽车零部件（常州）有限公司是专业生产车用不锈钢零部件的工厂。以创造客户价值为导向是

我们获得成功的基础。 团队协作、以及不断追求卓越是我们实现目标的有效方式。 为了实现公司的可持

续性发展，我们承诺： 

Neotiss Automotive Component (Changzhou) Co,. Ltd is a manufacturer specializing in producing stainless steel  

parts of vehicle. Creating customer value is the foundation of our success. Team work and pursuit of excellence 

is the effective way for us to reach our goals. To achieve sustainable development, we willing to take following 

commitments: 

追求客户满意 

Pursuit of customer satisfaction 

对客户的需求快速响应，提供高质量的产品与一流的服务帮助客户取得成功 

Response to customer requests promptly. Help our customer to succeed by providing products with premium 

quality and first-class services 

承担社会责任 

Taking social responsibilities 

诚信、守法、文化包容、以人为本是我们秉承的价值观 

Integrity, Law-abiding, Inclusive culture and People oriented are the core values which we ever respect 

不断变革创新 

Unceasing reformation and innovation 

主动变革企业管理模式以适应不断变化的经营环境。积极采用新技术、新工艺提高企业核心竞争力 

Reform management model proactively to suit continuously change of business environment. Improving the 

core competiveness by adopting advanced technology and process actively 

坚持持续改进 

Focus on continuous improvement  

通过科学、系统的方法不断完善公司的管理体系，提升公司的经营业绩 

Improving management system and operational performances of the company through scientific and systematic 

approaches 
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